
Wicepremier Piechociński: Samorząd jest ważnym partnerem | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Wicepremier Piechociński: Samorząd jest
ważnym partnerem | 1

6 lutego 2014

Wicepremier Piechociński: Samorząd jest ważnym



Wicepremier Piechociński: Samorząd jest ważnym partnerem | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Wicepremier Piechociński: Samorząd jest
ważnym partnerem | 2

partnerem

Gościem obrad pierwszego dnia Konwentu Marszałków Województw RP był Wicepremier i
Minister Gospodarki Janusz Piechociński, który zwracał szczególną uwagę na konieczność
lepszej współpracy przy wspieraniu gospodarki. – Samorząd jest bardzo ważnym partnerem
dla polskiej przedsiębiorczości – podkreślał. Podczas konferencji prasowej zapowiedział
poszerzenie Starachowickiej Strefy Ekonomicznej.

– Jesteśmy w fazie, w której głównym hamulcem rozwoju jest nieumiejętność rozmawiania.
Bardzo często nie dostrzega się drobnych spraw, o które rozbijają się przemiany w
gospodarce. Cieszę się, że podczas Konwentu Marszałków RP wiele uwagi poświęcane jest
mądremu wykorzystywaniu środków unijnych i rozwoju gospodarki. Czas budować
rywalizację poprzez współpracę i zdolność do współdziałania – podkreślał wicepremier
Piechociński. – Chciałbym, abyśmy częściej stawiali pytanie, co jeszcze możemy wspólnie
zrobić dla polskiej przedsiębiorczości. To Państwo zdecydujecie, czy najbliższa perspektywa
finansowa będzie perspektywą wędki czy rybki. Chciałbym, abyśmy w czasie, który przed
nami zacieśnili nasze więzi. Od 16 marszałków oczekuję rozsądnego wsparcia w zakresie
gospodarki, aby nie kumulowała się ona w kilku enklawach – mówił Janusz Piechociński
podczas obrad Konwentu.

Podczas wspólnej konferencji prasowej wicepremiera Janusza Piechocińskiego i marszałka
Adama Jarubasa padło zapewnienie, że w ciągu dwóch tygodni rząd zdecyduje o poszerzeniu
SSE o ponad 30 ha. Dzięki temu w czterech lokalizacjach, z których trzy są świętokrzyskie,
będzie 1070 nowych miejsc pracy. 
– Mówiłem dziś marszałkom, jak ważne jest, by w tych strefach posadawiać również
inwestycje kapitału polskiego, żeby przełamywać takie myślenie, że te strefy, jako taki
bodziec zasysania nowoczesnej,  technologicznej wytwórczości, są tylko dla „wielkich” z
Kanady, Japonii, Ameryki czy z Korei. To jest także bardzo ciekawa oferta dla polskich firm –
podkreślił wicepremier. Przypomniał, że rząd wydłużył czas funkcjonowania specjalnych
stref ekonomicznych, a niebawem zostaną również podjęte decyzje o uelastycznieniu ich
działania.

– Cieszę się, że Konwent Marszałków mówi z taką otwartością o relacjach samorząd –
gospodarka. Jako człowiek odnajdujący ducha tych nowych wyzwań, które są przed Polską,
Europą, czyli światem, powiem, że gospodarka jest najważniejsza . Poprzez nią odbudowuje
się nadzieję, miejsca pracy, warunki dla lepszej demografii, ale przede wszystkim
odbudowuje się dobrą atmosferę. Trzeba budować nowe obszary podtrzymywania i
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poprawiania polskiej konkurencyjności  – mówił wicepremier Piechociński.  Podkreślał, że
równie ważna jest konieczność budowania kapitału społecznego przez współpracę. –
Przekazałem marszałkom i ich służbom takie wielkie przesłanie bardzo dynamicznej zmiany,
którą uruchomiłem w ministerstwie gospodarki, tzn. nie czekania, aż dopadnie nas
niebezpieczeństwo, tylko wychodzenia naprzeciw niebezpieczeństwu, szukanie aktywności.

Marszałek województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas podsumował obrady pierwszego
dnia Konwentu Marszałków. – Ważna w tej szeroko rozumianej polityce regionalnej jest
gospodarka. Instrumenty dedykowane gospodarce można znaleźć w kontrakcie
terytorialnym, ale również w całej mozaice różnych funduszy, programów już
zaakceptowanych przez rząd. Za moment będziemy negocjować programy operacyjne
krajowe, a do 10 kwietnia regionalne programy operacyjne i tam te aspekty gospodarcze
będą dominować – mówił marszałek.
Ogółem wartość środków na innowacje, na podnoszenie konkurencyjności gospodarki to
ponad 16 mld euro.
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